
Årsmelding Eldrerådet 

2023 

 

Eldrerådet har bestått av følgende medlemmer: 

Leder:   Liv R. Brørby 
Nestleder:  Kirsti Sofie Løvlie  
Medlem:  Gerd Toterud 
Medlem:  Hans Even Braaten 
Medlem:  Gudbrand Brekke 
Medlem:  Axel Sjøberg (SV) 
Medlem:  Unni Carlsen (H) 
Varamedlem:  Grethe Holmby 
Varamedlem:  Gerd Torp Andersen 
Varamedlem:  Arne Svein Dølden 
Varamedlem:  Eva M. Gallagher 
Varamedlem:   Trond Carell Nyhus (FrP) 
Varamedlem:   Hilde Marie Steinhovden (MDG) 
 
Innledning. 
Ringerike eldreråd er et rådgivende organ i alle saker som angår eldre. Rådet har rett til å uttale seg i 
sakene, gi anbefalinger og innspill som følger saksdokumentene til det kommunale organet som 
avgjør saken endelig. Rådet kan også ta opp saker selv. Som rådgivende organ vil fokus være mot 
overordnet nivå.  
 
Møtevirksomhet. 

Rådet har hatt 6 møter og behandlet 21 saker. 

I mai ble møtet avholdt som fellesmøte/konferanse med representanter fra pensjonistforeningene 
på Ringerike. Behovet for å ha den dialogen er meget viktig og ble godt mottatt.  

Følgende temaer var oppe: 

• Orientering om ny institusjon på Vesterntangen 

• Pårørendeprosjektet 

• Kulturstrategi 

• Workshop 

• Kommuneplan ved enhet for samfunn og ernæring 
Samfunnsdel/arealdel 

• Bo trygt hjemme 

• Valg av eldreråd - prosedyrer 

Det ble gode spørsmål og diskusjoner. 

Eldrerådsmøter: 

Kommunalsjef Christine Myhre Bråthen følger opp rådet fra kommunens side, med faste 
orienteringer om ventelister osv. Tom Morten Bomstad Nilsen har møtt i stedet når hun ikke kunne 
møte. 



En del av møtene har hatt en innleder/ tema. 

Temaene som har vært gjennomgått er 

• Nes omsorgssenter -omvisning og orientering, 

• Austjord behandlingssenter – omvisning og orientering 

• Legevakta – omvisning og orientering. 

• Kommunale boligtilskudd – tildelingskriterier 

• Velferdsteknologi for barn, unge og voksne med lese- og skrivevansker. 

• Tildelingskriterier sykehjemsplass og omsorgsboliger 

• Opprettelse av demenskoordinator og demenskor. 

• Spisevenn 

• Hønefoss sykehjem -pågående utredningsarbeid 

 Saker som eldrerådet har tatt opp på henvendelse fra pensjonistforeninger eller rådet selv:   

Problematikken med å få ny styrer og ansatte på Nes omsorgssenter  vært tatt opp av Brekke 
gjentatte og kommunens vilje til å skaffe boliger til ansatte.  

Carlsen har tatt opp problematikken som var med maten på Heradsbygda omsorgssenter fra 
Ringerikeskjøkken, og ba om redegjørelse fra Ringerikskjøkken. 

Brørby tok opp spørsmål vedr oppfølging av hjemmeboende vedr å se at de spiser det de skal og får i 
seg rett næring. Altfor mange som er underernært. 

Omsorgsboliger på Nakkerud som blir brukt som kommunal bolig, og gjør livet uutholdelig for de 
eldre. Dette må løses. 

Hans Even Braaten tok opp problematikk på Sokna med plikt for kommunen til å holde adgangen til 
omsorgsboliger oppe i helgene, problematisk for uføre med rullestol når det er mye snø å komme 
fram.  

Toterud tok opp spørsmålet om det er riktig at helsefagarbeidere blir brukt til å vaske hos 
hjemmeboende. Er ikke det feil ressursbruk av fagpersonell nå som det er stor manko på det i 
kommunen? 

Leder har deltatt i brukergruppe i mulighetsstudie om arkitekten har hatt vedr nytt sykehjem/senter 
på Vesterntangen. Hva ønsker vi og hvordan er mulighetene?  

 

    Hønefoss 19 januar 2024.  

 

Liv  Rødningen Brørby 

Leder  

 

 

 

 

 

 



Første møte etter valget i Eldrerådet var 20.11.2023.   

Det nye rådet består av følgende medlemmer for 2023-2027: 

Leder:   Gondola Guttormsen      

Nestleder: Anders Lundesgaard 

Medlem: Kirsti Sofie Løvli 

Medlem: Gerd Torp Andersen 

Medlem: John Andreas Bakken (Arbeiderpartiet) 

Medlem: Anita Prøsch Storbraaten (Fremskrittspartiet) 

Medlem: Hans Even Braaten (Pensjonistpartiet)  

Varamedlem:  Erik Ola Myroldhaug 

Varamedlem: Ivar Andreas Hansen 

Varamedlem:  Stein Erik Magnus 

Varamedlem: Marit Nygård (Høyere) 

Varamedlem:  Unni Carlsen (Høyere) 

Varamedlem:  Brit Helen Walbækken Bøhler (Rødt)   

 

Første møte for det nye eldrerådet gikk mest på opplæring av I-Pad v/IT, Info vedr. 
folkehelseoversikten v/Mona Wiik Jonassen og opplæring av Visma og Møteportal v/Malin Børdalen 
Fjære. 

 

Saksliste 

22/23 Konstituering av eldrerådet for periode 2023-2027 

23/23 Folkehelseoversikten 2023 

24/23 Orientering om Ringerike Frisklivssentral – utsatt 

25/23 Orientering – Endring av byplan for felt BKB1 «Byporten» 

26/23 Formannskapets forslag til budsjett 2024 og handlingsplan 2024-2027 til høring 

27/23 Selvmordsforebyggende arbeid 

28/23 Valg av medlemmer til å godkjenne og underskrive protokoll  

 

Eldrerådet ønsker å få redegjort for om det er tatt hensyn til de eldre med tanke på avgifter 

for vann og avløpssystemer og gebyrer i budsjettet. 



Dette er avgifter som øke den totale belastningen for eldre som bor hjemme. Eldrerådet 

ønsker å vite om det er lagt føringer til avgifter til vann og avløp med hensyn til eldre og 

pensjonister.  Dersom det er det, ønsker eldrerådet en redegjørelse på det. 

Hvis ikke det er tatt hensyn til eldre i det henseende, ønsker eldrerådet å vite om det blir 

gjort tiltak for eldre og hjemmeboende slik at de ikke belastes for mye og kan klarer seg 

økonomisk i egen bolig.  Eventuelt støtteordninger? 

Eldrerådet har ingen forslag på løsning. 

 

Hønefoss, 22. januar 2024 

 

Gondola H. Guttormsen 

Leder eldrerådet 

 

 

 

 

 

 


